

GDS Sales Strategies

استراتيجيات المبيعات عبر نظم التوزيع الشامل

Re-Applying of all restrictions for tickets issued From/To Lebanon		إعادة تطبيق القيود لجميع التذاكر الصادرة من /إلى لبنان
Date/التاريخ 22 December 2015	الرقم المرجعي/Reference 201512221	تاريخ التطبيق/Effective date IMMEDIATELY

<p>This is further to the bulletin No.<u>201112211</u> dated on 21 December 2011; regarding the extension for waiving all ticket restrictions for all issued tickets From/To Lebanon.</p> <p>All restrictions and charges will be reapplied on all tickets issued from/to BEY, (Lebanon) when rebooking, rerouting, and refunding for all confirmed bookings on all classes.</p> <p>All fare rules and conditions will be applied on all classes' effective form Today.</p>	<p>تعد هذه النشرة إحقاقاً للنشرة رقم <u>201112211</u> الصادرة بتاريخ 21 ديسمبر 2011م، الخاصة بتمديد إلغاء كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من/إلى لبنان .</p> <p>فإنه تم إيقاف العمل بإلغاء القيود لجميع التذاكر الصادرة من/إلى مدينة بيروت بدولة لبنان وإعادة تطبيق كافة القيود والفراغات عند (إعادة الحجز / تغيير خط السير/ الإسترجاع) للحجوزات المؤكدة على جميع درجات السفر.</p> <p>علماً بأنه سيتم تطبيق كافة أنظمة وشروط الأسعار لجميع الدرجات وذلك اعتباراً من تاريخه.</p>
---	---

Saudi Arabian Airlines, GDS Sales Strategies

إذا كان لديكم أي استفسارات أو تعليقات على هذه النشرة، يرجى الإتصال على:

If you have any questions or comments on this bulletin, please contact:

gdssupport@saudiairlines.com